

《单词百科:specificity是什么意思?specificity怎么发音?specificity的解释和用法》

英语单词specificity是什么意思?specificity怎么读?specificity怎么发音?简答网为您整理了specificity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



specificity怎么读

specificity的读音:[, spesɪ ' fɪ sɪ tɪ]

specificity的意思

1、n.特异性, 特征, 种别性;种特性;

specificity的双语例句

1、To increase public knowledge of railway safety, railway track safety awareness specificity.

提高公众铁路安全常识、铁路轨道交通安全特殊性的认识.

2、OBJECTIVE To investigate into the relationship between the specificity of auricular points and molecular activity.

目的研究耳穴特异性与机体生物分子活性之间的关系.

3、CONCLUSION: Expressed Fab fragment has the antigenic specificity for human erythrocytes.

结论: 于大肠杆菌表达了具有抗原结合特性的人抗-D抗体Fab段抗体分子.

4、AA combined Ace, Suc, and Ala are highly specificity for brain abscess.

AA峰结合ace、Suc、Ala峰的显示对脑脓肿诊断特异性高.

5、ODI 415 identified patients with AHI 15 at a specificity of 89.7 % and a sensitivity of 94.4 %.

对AHI15的中重度患者,ODI415的特异性可达89.7%,敏感性为94.4%.

6、Send your resume with a cover letter that is specific to that particular job.

寄出你的简历并附上一份针对那个特定工作岗位的附函。

7、The sensitivity of % and specificity 100 % in diagnosing malignant pleural effusion.

其对恶性胸腔积液诊断的敏感性 & 特异性%100%.

8、Objective To explore the specificity of myoglobin (Mb) in the postmortem diagnosis of early myocardial infarction.

目的探讨肌红蛋白在早期心肌梗死死后诊断的特异性.

9、The reagent possesses specificity for water.

这种试剂对水有特殊的作用.

10、Conclusion There is no specificity in postmortemdiagnose early myocardial infarction with Mb immunohistochemisrty.

结论应用肌红蛋白免疫组织化学方法诊断早期心肌梗死需慎重.

11、Immuno PCR is a novel immuno label technique characterized by ultra sensitivity and specificity.

免疫PCR是一种新兴的免疫标记技术,具有高敏感性和特异性的特点.

12、It provides properties of high specificity, sensitivity, rapid response, minitype and simplicity.

具有高特异性、高灵敏度、响应快、小型简便等特点.

13、The specificity of the hydrogen migration has been demonstrated through the use of deuterated compounds.

这种特殊的氢原子迁移,已经用氘化合物予以证实.

14、The general characteristics of the questioning language are structure, neutrality, and specificity.

提问语言的总体特征是:结构性,中性和具体性.

15、DSD $n > 8$ mm Hg predictive sensibility and specificity were respectively 67 %, 74 % in arrhythmia group.

心律失常组以DSD夜 > 8 mmHg为指标预测的敏感度、特异度分别为67%, 74%.

16、Cross test and repeated test showed that DIGFA had better specificity and steadiness.

交叉试验与重复试验结果显示DIGFA具有较好的特异性及稳定性.

17、Results The sensitivity , specificity and accuracy of TVS was 90.6 %, 100 %, and 92 % respectively.

结果TVS诊断IUA的 敏感性为90.6%, 特异性为100%, 准确性为92%.

18、Enzymatic extraction with mild reaction conditions and substrate specificity of the characteristics of a good.

酶法提取具有反应条件温和和底物特异性好等特点.

以上是简答网为您整理的specificity怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于spe

cificity的用法、speci

ficity的释义、specificity的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/specificity>

